
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  

11.12.2017  

 

Luni, 11 decembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de administrație al Inspectoratului Școlar 

Județean Hunedoara. 

 

Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări din partea unităților școlare. 

II. Diverse. 

 

În cadrul ședinței, au fost luate hotărâri privind: 

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, astfel: 

a. Școala Gimnazială Nr. 6 Vulcan - se aprobă transformarea 1 post de administrator de 

patrimoniu din studii medii în studii superioare. 

II. Diverse: 

1. Se aprobă reconfirmarea membrilor Comisiei de Etică de pe lângă Inspectoratul Școlar 

Județean Hunedoara pentru anul 2018, conform anexei. 

2. Se aprobă pensionarea la limită de vârstă în timpul anului școlar, pe motive de sănătate, 

pentru 1 profesor de la Colegiul Tehnic ”Matei Corvin” Hunedoara, începând cu data de 

01.01.2018. 

3. Se aprobă școlarizarea  la domiciliu pentru 1 elev de la Școala Gimnazială Vețel. 

4. Se aprobă Graficul unic de îndrumare și control pe semestrul al II-lea, anul școlar 2017-2018, 

conform anexei. 

5. Eliberarea unor  duplicate de pe actele de studii, după cum urmează: 

a. Grupul Școlar Vulcan  – diplomă de bacalaureat 1995; 

b. Colegiul Național ”Avram Iancu” Brad – diplomă de bacalaureat 2004. 

 


